

Nara Guseynova



Hello! My name is Nara. I shall be your guide during the time of the International Chemistry Olympiad. I'm a student of the Philology Department of MSU, Baku Branch. Baku is my favorite city. I like to read books, to travel, to make new friends. My hobby is opera. Opera plays an important role in my life, especially I like Mozart and Verdi. I am interesting in Italian literature and kitchen. I wish you good luck at the Olympiad, interesting time in Azerbaijan and many fascinating meetings. See you at the Olympiad in Baku!

Hallo! Ich heiße Nara. Ich werde an der Internationalen Chemischen Olympiade in Baku eure Mannschaftsleiterin. Ich studiere an der Lomonosov Moskauer Univesität Philologie. Baku ist meine geliebte Stadt. Ich mag lesen, reisen und neue Leute kennenlernen. Mein Hobby ist die Oper, die wichtige Rolle in meinem Leben spielt. Insbesondere mag ich die Stücke von Mozart und Verdi. Ich interessiere mich für Literatur und italienische Küche. Ich wünsche euch viel Erfolg auf der Olympiade, tolle Zeit in Baku und interessante Begegnungen. Wir sehen uns auf der Olympiade!